

Free the Cuban Five!

Known internationally as the Cuban Five, Gerardo Hernández, Antonio Guerrero, Ramón Labañino, Fernando González, and René González have been in prison since September 1998. They had been gathering information on counterrevolutionary Cuban American groups that operate from south Florida with Washington's complicity and have a history of violent attacks on Cuba.



Gerardo Hernández • René González • Antonio Guerrero • Ramón Labañino • Fernando González

The five were framed and convicted in 2001 on charges ranging from failing to register as agents of a foreign government to "conspiracy to commit espionage" and were given sentences ranging from 15 years to life. Hernández, who was also falsely accused of "conspiracy to commit murder," was sentenced to two life terms plus 15 years, and is currently being held in the federal penitentiary in Victorville, California.

A 2005 federal appeals court ruling that the five had not received a fair trial because of the hostile political atmosphere in Miami was reversed a year later by the same court on review. In 2008 the court ruled that the sentences against Guerrero, Labañino, and Fernando González were excessive and sent those cases back for re-sentencing.

The five have appealed their cases to the U.S. Supreme Court. A decision by the Supreme Court on whether it will hear the appeal is expected in June.



"The Cuban Five probably have more support internationally than any case that has come before the court."

--attorney Leonard Weinglass

**7:30 p.m.
Thursday, June 11
Danneman's coffee shop
2nd floor gallery
466 Edgewood, at the corner of
Boulevard, in Atlanta.**

**Sponsored by Atlanta Cuba Solidarity
For more information call 678-677-4721
Email atlanta4cuba@yahoo.com or
sobukwekuumba@yahoo.com**

¡Libertad para los Cinco Cubanos!



Gerardo Hernández • René González • Antonio Guerrero • Ramón Labañino • Fernando González

Conocidos por todo el mundo como los Cinco Cubanos, Gerardo Hernández, Antonio Guerrero, Ramón Labañino, Fernando González y René González han estado presos desde septiembre de 1998. Habían estado recogiendo información sobre las actividades de grupos cubanoamericanos contrarrevolucionarios que operan desde el sur de Florida con la complicidad de Washington y tienen una historia de ataques violentos contra Cuba.



Los cinco fueron objeto de un caso amañado y fueron declarados culpables en 2001 de cargos que incluían no inscribirse como agente de un gobierno extranjero y "conspiración para cometer espionaje". Recibieron condenas que van desde 15 años hasta cadena perpetua. Hernández, quien también fue acusado falsamente de "conspiración para cometer homicidio", fue condenado a doble cadena perpetua más 15 años, y hoy está encerrado en la penitenciaria federal en Victorville, California.

Un panel de tres jueces del tribunal federal de apelaciones falló en 2005 que los cinco no habían recibido un juicio imparcial a causa del ambiente político hostil en Miami. Esta decisión fue anulada un año más tarde cuando el tribunal de 12 jueces revisó el caso. En 2008 el tribunal dictaminó que las condenas de Guerrero, Labañino y Fernando González fueron excesivas y remitieron esos casos al tribunal original para pronunciar sentencias nuevas.

Los cinco han apelado el caso a la Corte Suprema de Estados Unidos. Se anticipa que el tribunal decidirá en junio si considerará la apelación o no.

el jueves, 11 de junio a las 7:30 p.m.

2nd piso, Danneman's cafetería, 466 Edgewood, en la esquina de la calle Boulevard, en Atlanta.

Patrocinado por Atlanta Cuba Solidarity

Para más información llame: 678-677-4721

Email: atlanta4cuba@yahoo.com or sobukwekuumba@yahoo.com